

中华全国青年联合会明传电报

发往：北京 等级：急 签发：董霞

发文号：2017-8-14

页数：6

收方传真：

发方传真：0086-10-67018131

抄送：

关于邀请青年代表参加首届 “未来之桥”中国-中东欧青年研修交流营的函

立陶宛驻华使馆：

中华全国青年联合会向贵馆致以敬意！

为推进“16+1”合作，全国青联将于2017年9月15日至22日在北京、西安举办首届“未来之桥”中国-中东欧青年研修交流营。该活动由中国国务院总理李克强于2016年11月5日在出席第五次中国-中东欧国家领导人会晤期间倡议提出，并纳入了《中国-中东欧国家合作里加纲要》。

首届中国-中东欧青年研修交流营的主题为“弘扬丝路精神 构建青年伙伴关系”，旨在增加中东欧国家青年对华了解和理解，推进“16+1”合作与“一带一路”倡议对接。中东欧青年代表访华期间将观摩中国青年创新创业大赛及创业项目展览，参加“中国-中东欧青年企业家圆桌会”、“中国-中东欧青年记者圆桌会”等活动，与中国青年分享青年创新发展理念和经验，开展文化交流和考察活动。

现商请贵馆推荐2名来自立陶宛的青年记者或编辑参加首届交流营活动，要求年龄在35岁以下，英文流利。2位青年代表在华期间的食宿交通费用以及自该国首都抵达西安的单程国际机票由全国青联负担。烦请贵馆于8月23日前将代表名单、联系方式通告我会。

特此致函。感谢贵馆对青年人文交流的大力支持！

附件：活动介绍、报名表

联系人: 马晓燕 王辰翰
电 话: 010-85212156 2337
传 真: 010-6701813
电子邮箱: acyf3@263.net



Invitation to China-Central and Eastern Europe Youth Campus

Embassy of the Republic of Lithuania to the People's Republic of China:

Please accept the regards with the compliments of All-China Youth Federation (ACYF).

To promote the "16+1" cooperation, ACYF will launch the 1st Bridge for the Future China-Central and Eastern Europe Youth Campus (Youth Campus) from Sept. 15 to Sept. 22, 2017, in Beijing and Xi'an.

The Youth Campus was initiated by China's Premier Li Keqiang during the 5th Meeting of Heads of Government of China- Central and Eastern Europe on Nov. 5, 2016. It is also brought into the Riga Guidelines for Cooperation between China and Central and Eastern European Countries.

The Youth Campus is on the subject of carrying forward the Silk Road Spirit and building the youth partnership. It is aimed at helping young people of the Central and Eastern European countries to enhance their communication and understanding to China, as well as promoting the

“16+1” cooperation to match with the Belt and Road Initiative.

During the Youth Campus, the representatives of the Central and Eastern European countries will attend a series of cultural exchange activities and will have the opportunities to share the innovation concepts with the Chinese youth.

We are very pleased to invite two young correspondents/editors from Lithuania, which should be endorsed by the Embassy. The candidates should meet the requirements of being under 35, and being able to speak fluent English.

ACYF will pay for the one-way flight from the capital city of Lithuania to Xi'an, and also all accommodation and transportation costs in China.

Please kindly inform us the list of candidates before Aug. 23. Thank you for the tremendous support to the cultural exchange between youth of China and Lithuania.

Appendix: Concept notes, registration form

Contact: Xiaoyan Ma, Chenhan Wang

Tel: 010-85212156 2337

Fax: 010-67018131

Email: acyf3@263.net

Sincerely,

All-China Youth Federation
Aug.14, 2017

Appendix 1:

1st Bridge for the Future China-Central and Eastern Europe Youth Campus

Organizer:

All-China Youth Federation

Contractor:

China Youth Center for International Exchange, Shaan Xi Youth Federation

Time:

15th Sep. 2017 – 22nd Sep. 2017

Location:

Xi'an, Beijing

Countries:

Albania, Bosnia and Herzegovina, Bulgaria, Croatia, Czech Republic, Estonia, Hungary, Latvia, Lithuania, Macedonia, Montenegro, Poland, Romania, Serbia, Slovakia, Slovenia

Candidate Advice:

Youth from Entrepreneurs, Journalists, Entrepreneurship Education Institutions, College Entrepreneurs Incubators, Youth Organizations and under 35 years old.

Costs:

All-China Youth Federation will pay for the international flight from the capital cities of the 16 countries to Xi'an, and also all accommodation and transportation costs in China.

Itinerary:

15th Sep. Friday	Arrived at Xi'An
16th Sep. Saturday	Open Ceremony of National Finals of China Youth Innovation & Entrepreneurship Competition The Belt and Road Youth Innovation & Entrepreneurship Forum Youth Innovation & Entrepreneurship EXPO
17th Sep. Sunday	Visit Terra-Cotta Warriors, Shaan Xi Museum
18th Sep. Monday	Visit Innovating Enterprises, Economic Development Zone
19th Sep. Tuesday	Flight to Beijing
20th Sep. Wednesday	China-Central and Eastern Europe Youth Journalist Round Table China-Central and Eastern Europe Youth Entrepreneur Round Table
21st Sep. Thursday	Visit Forbidden City, the Great Wall
22nd Sep. Friday	Departure

Appendix 2:

Application Form

Date: ___/___/___

First Name				Photo (Electronic Edition)
Surname (Family Name)				
Date of Birth		Gender	Male/Female	
Nationality		Sector	Legislative institution, Government/Economic circles/Academic circles/Press circles/Youth organization/Others	
Place of Birth		Place of Residence		
Passport Number		Dietary Habit	Muslim/Vegetarian/Others:	
Occupation and Work Address				
Contact Address				Postcode:
Contact Number		Mobile Phone		
Fax		Email		
Contact Person (Assistant)		Gender		
Address of Contact Person				Postcode:
Contact No. of Contact Person		Mobile Phone of Contact Person		
Fax of Contact Person		Email of Contact Person		
Notes:				